
Bestyrelsesmøde - Holbæk Bådelaug  
Tirsdag den 10. december 2019 kl. 19.00 

Referat :Torben Præst 

Dagsorden: 

 

1) Godkendelse af dagsorden og gennemgang af seneste referat. 

Godkendt 

 

2) Økonomi v. Torben. 

Status på økonomien og medlemstallet. 

Balance pr 10.december: kr. 498.919,42. - Medlemstal 174 

 

3) Nyt fra formanden og udvalgene 

Formanden:  

Fiskehytterne. Aftale med Thomas, vognmanden, EUC og et arbejdshold. 

Flytning/transport er aftalt. De to første hytter skulle være klar ca. midt i januar. Lidt usikkerhed om, 

hvorvidt fundamentet under de nuværende hytter kan genbruges? Vi regner med 14 dages respit, så 

vi kan være klar.  

 

Lokalplanen for havneområdet – offentligt møde. Hvem deltager: Jens; Torben Storm, Sv. Aa. og 

Søren, måske Torben Præst. Hvilke kommentarer har vi? Kanal, Landpladser til hvor mange både? 

Hvornår? Hvilke bygninger langs bådelauget? 

 

Generalforsamling: 

Gennemgang af dagsorden. 

 

Landplads:  

Både på parkeringspladsen – de tager lidt af udsigten fra klubhusene ved spejderne og kajak- 

klubben. Kan vi gøre noget til næste år? 

 

Klubhus:  

Arrangementer i klubhuset. Vinterfrokost den lørdag den 18. januar. Generalforsamling den 2. 

februar. 10. marts foredrag af Inge og John om deres tur i Middelhavet. 

 

Kurser: 

Førstehjælp i samarbejde med kajakklubben. 

 

Maagen:  

Næste nummer. Maagen fylder 20 år. 

 

Havneudvalg:  

Har vi ledige pladser, grejbokse eller kabiner? Det ser vi, når betalingerne kommer. 

Hvad kan vi aftale med medlemmer i forhold til lånepladser i løbet af sæsonen? 

Evt.  


